



Tourisme
Kahnawà:ke
Tourism



VENDORS

Golden Age Green Space, Kahnawake

Corn Fest

SATURDAY • August 29th, 2026 • 11AM-5PM

Vendor space is \$50.00 you will receive a free meal ticket. You must supply your own tent, table, chairs, etc. Electrical outlet not available. Vendors are responsible to keep their space clean and to dispose of recyclables and trash. Set-up starts at 9:00AM. Please fill out form and return to info@kahnawaketourism.com or at our office (1, River Road, Kahnawake).

*L'espace pour les vendeurs coûte 50,00 \$ et vous recevrez un ticket de repas gratuit. Vous devez fournir votre propre tente, table, chaises, etc. Prise électrique non disponible. Les fournisseurs sont responsables de la propreté de leur espace et de l'élimination des matières recyclables et des déchets. L'installation commence à 09h00. S'il vous plaît remplir le formulaire et retourner à info@kahnawaketourism.com ou le déposer à notre bureau. * Generators prohibited-\$25.00 extra fee if electrical outlet needed (Limited)*

Name of Business/Organization / Nom de l'entreprise/organisation

Contact Person / Contact

Telephone #

Address / Adresse

Email / Courriel

Space required (sq. ft) / espace requis (pieds carrés)

Description of products / Description des produits :

Signature

Date

**Please note that we are not liable for any lost or damaged goods